
Dossiers commissie 

Toetsen Besluiten
Wat is mijn 
oordeel over de 
leesbaarheid 
van het 
voorstel?

Wat is mijn 
oordeel over 
de 
volledigheid 
van het 
voorstel?

Wat vind ik 
van de 
kwaliteit van 
het voorstel 
als geheel, is 
het voldoende 
om nu over te 
kunnen 
agenderen?

Wat zegt de 
griffie over 
de kwaliteit 
van het 
voorstel?

Welke 
informatie 
(bijvoorbeeld 
over risico’s 
of belangen) 
mis ik nog 
om te 
kunnen 
agenderen?

Ter advisering A – Niet 
bespreken

BI – 1 termijn/geen 
debat/weergeven 

standpunt/bestuurlijke 
vragen aan 

portefeuillehouder

BII – 2 
termijnen/debat/meer
dere woordvoerders in 

de tweede termijn

Alleen 2e termijn digitaal 
bespreken, 1e termijn 
schriftelijk

Alleen 2e termijn, 1e 
termijn schriftelijk

Vaststelling 
bestemmingspla
n Achterstraat-
Langestraat 
Dieden
Motie: goedkope 
koopwoningen in 
Oijense Zij Noord

Voor kennisgeving AI -  Niet 
bespreken

BI - Kort 
statement / 
opmerking / 
bestuurlijke 
vraag

welke 
bestuurlijke 
vraag er is voor 
de wethouder 
en/of wil de 
fractie een 
statement maken

BII - 1 termijn / 
geen debat / op 
verzoek geven 
fracties mening / 
beperkte 
interrupties van 
portefeuillehouder 
worden toegestaan

Over welk aspect 
van het ingekomen 
stuk gaat het?
Welke vraag heb je 
daarover aan het 
college?
Wat wil je daarover 
van de andere 
fracties weten?

Nieuw ingekomen stukken
Aanleg verbreed fietspad 
N625 Oss-Lithoijen
Bekrachtiging parafenbesluit 
Tijdelijk stoppen fiscale 
handhaving en handhaving 
fietsverbod 
voetgangersgebied Oss
Einde duurzaamheidslening 
voor biomassaketels en 



pelletkachels
Verantwoordingsrapportage 
BAG 2019
Verantwoordingsrapportage 
BGT 2019
Verantwoordingsrapportage 
BRO 2019
Raadsinformatiebrief EPR en 
Aziatische duizendknoop

Brieven doorgestuurd uit Raadsvergadering ( de brieven over Corona staan bij de 
raadsvergadering van 4 juni )

Brief over de grote grazers in 
de Maashorst 

SP Deze brief  biedt 
discussiepunten om 
de biodiversiteit op de 
Maashorst te 
vergroten.
D66 wil graag 
bespreken op welke 
wijze Oss deelneemt 
aan deze evaluatie.
GroenLinks vraagt de 
bestuurlijke 
regiegroep om dit 
mee te nemen in de 
evaluatie.

Brief over het 
bestemmingsplan 
buitengebied 

SP wil graag de 
mening van andere 
partijen over hoe om 
te gaan met 
vrijkomende 
agrarische 
bedrijfswoningen in 
primair agrarisch 
gebied.

Brief over Industrieterrein 
Heesch West en corona 

D66 wil graag mee 
praten op welke wijze 
de landschappelijke 
inpassing van alle 
objecten wordt 
gerealiseerd, op welke 
wijze de 
omgevingsdialoog 
wordt gehouden en 
welke spelregels er 
zijn.

Antwoord artikel 41 vragen 
GroenLinks over ontgroening 
Peperstraat 

GroenLinks wil het 
college bedanken voor 
de openhartige 
beantwoording van de 
vragen. Tegelijkertijd 
roept de 
beantwoording ook 
weer vragen op:
- zijn er bij de 
vergunningverlening 
van de andere 2 
terrassen van Finch 
misschien ook fouten 
gemaakt? Een van de 
terrassen is 
bijvoorbeeld heel 



dicht op de watertafel 
op de Heuvel 
geplaatst. Blijft er 
daarmee wel 
voldoende speelruimte 
over voor de 
kinderen? Gaan de 
terrasbezoekers geen 
overlast van spattend 
water ondervinden? Is 
de breedte tussen 
terras aan de 
voorkant van het 
pand en terras aan de 
watertafel wel 
voldoende?
-  Gebeurt het vaker 
dat er op basis van 
foute informatie 
vergunningen worden 
verleend? Zo ja, in 
welke gevallen was 
dat en hoe zijn die 
fouten hersteld?

Brieven geagendeerd voor de adviescommissie van 9 april (Hierover is al een 
schriftelijke ronde geweest. Fracties kunnen aangeven of er nog stukken zijn die ze 
willen agenderen voor de adviescommissie van 14 mei)

Handreiking toepassing PFAS 
houdende grond en 
baggerspecie Noord Brabant
Mail van wethouder Van der 
Schoot over Advies MER 
mestbewerkingslocaties
Raadsinformatiebrief vervolg 
geluidssanering ProRail
Reactie gemeente Oss 
consultatie concept voorkeur
Raadsinformatiebrief met 
bijlagen van wethouder Van 
Orsouw over geluidoverlast 
veer in Lith

SP het advies van de 
onderzoekscommissie 
wijkt af van de 
conclusie van de 
wethouder. SP vindt 
dat er op korte 
termijn een oplossing 
moet komen voor de 
geluidsoverlast in de 
nachtperiode.

Gemeente Steenbergen Motie 
verhuurdersheffing

Op verzoek van SP 
tijdens 
raadsvergadering.

motie over afschaffing 
verhuurdersheffing

Op verzoek van SP 
tijdens de 
raadsvergadering van 
30 januari
Dit zou een rol 
kunnen spelen met de 
besparing. Op 
energiekosten willen 



we 50 procent 
besparen en daar zou 
dit aan kunnen 
bijdragen.

stand van zaken centrum Oss Op verzoek van VVD 
en SP tijdens de 
raadsvergadering van 
30 januari
VVD wil graag van de 
wethouder en de 
andere fracties weten 
of zij 
leegstandsverordening 
niet toch een zinvol 
middel vinden om 
leegstand in het 
centrum te bestrijden.
SP wil onderzoeken of 
de 
leegstandsverordening 
iets op kan leveren 
voor het centrum en 
de mening van andere 
fracties horen.

grootschalige opwekking van 
zonne-energie in de 
gemeente Oss

Op verzoek van SP 
tijdens de 
raadsvergadering van 
30 januari
De SP heeft geen 
vragen meer over 
ingekomen stuk 
grootschalige 
opwekking van zonne-
energie. In de 
commissie volgt het 
voorstel om dit 
agendapunt als A stuk 
te behandelen.

Brief van wethouder Van 
Orsouw over evaluatie N329

D66 Statement.
De investeringen van 
N329 zijn nog niet 
met succes afgerond. 
Wanneer wel?
SP Statement over de 
vermeende lagere 
milieubelasting en het 
ontbreken van 
handhaving. Verzoek 
om te bekijken of het 
Road Energy Systeem 
gebruikt kan worden 
voor het opwarmen 
van het zwembad

Budget bodemonderzoek het 
Hoornwerk Ravenstein

De SP had vragen 
over dit voorstel. 
Deze vragen zijn 
beantwoord. De SP 
geeft aan geen 
inbreng meer te 
hebben voor dit 
agendapunt. In de 
commissie volgt het 
voorstel om dit 



agendapunt als A stuk 
te behandelen.

Ontwerpbestemmingsplan 
Partiele Herziening 4 Kom 
Geffen - 2016

GroenLinks: Het is 
niet inzichtelijk wat er 
met groene uitstraling 
wordt bedoeld, 
consequenties voor 
het groen moeten 
duidelijker in beeld 
worden gebracht.
SP: Mogelijk een 
statement over 
kostenverhaal 
(afhankelijk van 
antwoord op 
technische vraag)

Uitwerken en uitvoeren fase 
3 (Berghs Veld) in 
Centrumplan Berghem 
volgens variant 2

GroenLinks: Het is 
niet inzichtelijk wat er 
met groene uitstraling 
wordt bedoeld, 
consequenties voor 
het groen moeten 
duidelijker in beeld 
worden gebracht.

2e voortgangsrapportage IUP 
en jaarrekening 2019
brief van de provincie over de 
huisvesting 
vergunninghouders,  inclusief 
begeleidend schrijven van 
wethouder Van Orsouw.
Ontwerpbestemmingsplan 
‘Crematorium Docfalaan Oss 
– 2020’
Ontwerpbestemmingsplan 
Bierbrouwerij-Oijen-2020
Ontwerpbestemmingsplan 
Partiële herziening 2 Kom 
Geffen - 2016
Raadsinformatiebrief over 
Glyfosaat Pachtgronden


